
 

 

PM 2008:202 RI (Dnr 035-2119/2008) 

 

 

Avtal för stadens datakommunikation 
 

 

Borgarrådsberedningen föreslår kommunstyrelsen besluta följande 

1. Avtal med AB Stokab och S:t Erik Kommunikation AB om stadens data-

kommunikation godkänns enligt bilaga A och B. 

2. Stadsdirektören ges i uppdrag att teckna avtal med AB Stokab och S:t Erik 

Kommunikation AB om stadens datakommunikation i enlighet med bilagda 

avtal. 

3. Stadsdirektören ges i uppdrag, med rätt att vidaredelegera, att fatta beslut om 

förändringar, kompletteringar eller tillägg i de avtal som avses i punkt 1. 

4. Protokollet i detta ärende förklaras omedelbart justerat. 

 

 

 

Föredragande borgarrådet Sten Nordin anför följande. 

 

Ärendet 

 

Det krävs en grundläggande kommunikationstjänst för att stadens verksamheter skall 

kunna skicka och ta emot data mellan varandra och med tjänsteleverantörer samt ha 

tillgång till Internet. Denna består av två delar, ett kommunikationsnät där informa-

tion transporteras mellan stadens användare, verksamhetssystem och Internet, samt 

en fiberinfrastruktur som ligger till grund för kommunikationsnätet och möjliggör en 

snabb transport av data.  

Ansvaret för kommunikationsnätet har tidigare varit delat mellan stadens förvalt-

ningar och bolag och AB Stokab med dess dotterbolag S:t Erik Kommunikation AB, 

medan Stokab har haft ansvaret för fiberinfrastrukturen. 

Kommunfullmäktige beslutade den 8 september 2008 (utl. 2008:133) att stadsled-

ningskontoret ska återkomma till kommunstyrelsen med förslag till avtal med båda 

bolagen. Detta ärende innehåller förslag till sådana avtal. 

Stadsledningskontoret har för kommunstyrelsens räkning fört förhandlingar med 

bolagen om hur sådana avtal ska utformas. Förslagen biläggs ärendet. 

 

Beredning 

 

Ärendet har beretts av stadsledningskontoret. 

 

Mina synpunkter 

 

Vi bygger ett Stockholm i världsklass och en stad med en modern och effektiv för-

valtning. En viktig förutsättning för detta är ett öppet fibernät som gör det möjligt 

både för kommunala verksamheter och privata företag att få tillgång till en modern 

och tillförlitlig fiberinfrastruktur.  
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En gemensam infrastruktur och gemensamma tjänster för datakommunikation är 

ett viktigt led i att skapa förutsättningar för alla de reformer som just nu genomförs 

för att förbättra servicen både till medborgare och till stadens verksamheter.  

Stadsledningskontorets förslag till avtal med de båda bolag som levererar infra-

struktur och kommunikationstjänster innehåller både en gemensam grund för data-

kommunikationen och möjliga tillval. Genom att på detta sätt kombinera ett grundut-

bud med tillval för vissa verksamheter gör det möjligt att driva stadens standardise-

ringsarbete utan att göra avkall på kvalitet och service för de förvaltningar vars verk-

samhet ställer särskilda krav på det gemensamma IT-stödet. 

Jag föreslår att borgarrådsberedningen föreslår kommunstyrelsen besluta följande 

1. Avtal med AB Stokab och S:t Erik Kommunikation AB om stadens data-

kommunikation godkänns enligt bilaga A och B. 

2. Stadsdirektören ges i uppdrag att teckna avtal med AB Stokab och S:t Erik 

Kommunikation AB om stadens datakommunikation i enlighet med bilagda 

avtal. 

3. Stadsdirektören ges i uppdrag, med rätt att vidaredelegera, att fatta beslut om 

förändringar, kompletteringar eller tillägg i de avtal som avses i punkt 1. 

4. Protokollet i detta ärende förklaras omedelbart justerat. 

 

Stockholm den 2 oktober 2008 

 

STEN NORDIN 

 

 

Bilagor 

Bilaga A:  Avtalsförslag AB Stokab, inkl. underbilagor 

- underbilagorna A1-A4, A6 bifogas 

- underbilaga A5 bifogas ej, sekretess enligt SekrL 5 kap. 2 § 

- underbilaga A7 bifogas ej, redan antagen av kommunfullmäktige 

Bilaga B: Avtalsförslag S:t Erik Kommunikation AB, inkl. underbilagor 

- underbilagorna B1, B3-B4, B6 bifogas 

- underbilaga B2, samverkansbilaga, ska överenskommas mellan par-

terna när avtalet är tecknat, ännu ej upprättad 

- underbilaga B5 bifogas ej, redan antagen av kommunfullmäktige 

- underbilaga B7 bifogas ej, sekretess enligt SekrL 5 kap. 2 § 

 

Borgarrådsberedningen tillstyrker föredragande borgarrådets förslag. 
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ÄRENDET 

 

För att stadens verksamheter skall kunna skicka och ta emot data mellan varandra 

och med tjänsteleverantörer samt ha tillgång till Internet, krävs en grundläggande 

kommunikationstjänst. Denna består av två delar, ett kommunikationsnät där infor-

mation transporteras mellan stadens användare, verksamhetssystem och Internet, 

samt en fiberinfrastruktur som ligger till grund för kommunikationsnätet och möjlig-

gör en snabb transport av data.  

Ansvaret för kommunikationsnätet har tidigare varit delat mellan stadens förvalt-

ningar och bolag och AB Stokab med dess dotterbolag S:t Erik Kommunikation AB, 

medan Stokab har haft ansvaret för fiberinfrastrukturen. 

Kommunfullmäktige beslutade den 8 september 2008 (utl. 2008:133) att stadsled-

ningskontoret ska återkomma till kommunstyrelsen med förslag till avtal med båda 

bolagen. Detta ärende innehåller förslag till sådana avtal. 

Stadsledningskontoret har för kommunstyrelsens räkning fört förhandlingar med 

bolagen om hur sådana avtal ska utformas. Förslagen biläggs ärendet. 

 

BEREDNING 

 

Ärendet har beretts av stadsledningskontoret. 

 

Stadsledningskontoret 

 

Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 19 september 2008 har i huvud-

sak följande lydelse. 

 

För att stadens verksamheter skall kunna skicka och ta emot data mellan varandra och med 

tjänsteleverantörer samt ha tillgång till Internet, krävs en grundläggande kommunikations-

tjänst. Denna består av två delar, ett kommunikationsnät där information transporteras mellan 

stadens användare, verksamhetssystem och Internet, samt en fiberinfrastruktur som ligger till 

grund för kommunikationsnätet och möjliggör en snabb transport av data. Ansvaret för kom-

munikationsnätet har tidigare varit delat mellan stadens förvaltningar och bolag och AB Sto-

kab med dess dotterbolag St Erik Kommunikation AB, medan Stokab har haft ansvaret för 

fiberinfrastrukturen.  

Kommunfullmäktige beslutade den 8 september 2008 (utl. 2008:133) att Stadslednings-

kontoret ska återkomma till Kommunstyrelsen med förslag till avtal med båda bolagen. Detta 

ärende innehåller förslag till sådana avtal. 

Kontoret har för Kommunstyrelsens räkning fört förhandlingar med bolagen om hur såda-

na avtal ska utformas. Förslagen biläggs ärendet.  

Stadsledningskontorets förslag till beslut: 

Stadsledningskontoret föreslår Kommunstyrelsen besluta att 

1. Uppdra åt stadsdirektören att teckna avtal med AB Stokab och St Erik Kom-

munikation AB angående stadens datakommunikation i enlighet med bilagda 

avtal.  

2. Uppdra åt stadsdirektören, med rätt att vidaredelegera, att fatta beslut om för-

ändringar, kompletteringar eller tillägg i de avtal som avses i punkt 1. 

3. Förklara denna paragraf omedelbart justerad. 

 

 


